
Vietnam Maritime University 

International School of Education - ISE   

Advanced programme  
 

 

The Advanced Programme is a project started by the Ministry of Education and 

Training of Vietnam aiming to improve the education standards at Vietnam’s key 

universities to the international level. It receives special financial support from the 

Ministry which pays up to 85% of the tuition fees.  
 

ISE has formed partnership with California Maritime Academy (USA) to establish 2 

Bachelor Advanced Programmes: Global Studies and Maritime Affairs (GMA); 

International Business and Logistics (IBL) in order to acquire state-of-the-art 

teaching methods and valuable experience from prestigious international 

professors.  
 

ISE has had students from the USA, Mozambique, Nigeria, Philippines, Denmark, 

Korea … coming to study. Therefore, students have a chance to obtain various 

scholarships up to 30, 50 or 100% tuition fees. Moreover, students have also a 

chance to transfer to the USA and continue their study.    
  

The studying duration: minimum 3 years.  

The degree to be obtained: Bachelor of Advanced Programme: Global Studies and 

Maritime Affairs (GMA) and International Business and Logistics (IBL).  

The tuition fees: 3000 USD for the first year (one academic year is equivalent to 10 

months).    
 

Application: 

 Deadline of Spring Intake: 30th December. 

 Deadline of Autumn Intake: 30th August. 

 Via email: ise@vimaru.edu.vn 

 Directly at: 105B Room, A5 Building, Vietnam Maritime University.  
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Université Maritime du Vietnam 

Institut International de Formation - ISE   

Programme Supérieur   
 

 

Le Programme Supérieur  (Advanced Programme) est un projet lancé par le 

Ministère de l’Enseignement et de la Formation du Vietnam visant à améliorer le 

niveau de l’enseignement des universités importantes du Vietnam au même titre 

que le niveau international. Il reçoit une aide financière spéciale du Ministère qui 

paie jusqu’à 85% des frais de scolarité.    
 

ISE a formé un partenariat avec la California Maritime Academy (USA) pour mettre 

en place 2 programmes supérieurs de licence (Bachelor Advanced Programmes): (i) 

Global Studies and Maritime Affairs (GMA); (ii) International Business and 

Logistics (IBL), afin d’acquérir les nouvelles méthodes d’enseignement et 

l’expérience de professeurs internationaux prestigieux.   
 

ISE a accueilli des étudiants venus des États-Unis d’Amérique, Mozambique, 

Nigeria, Philippines, Danemark, Corée… pour étudier. Par conséquent, les étudiants 

ont la possibilité d’obtenir diverses bourses d’études assurant jusqu’à 30, 50 ou 

100% des frais de scolarité. De plus, les étudiants ont la possibilité de faire le 

transfert aux États-Unis d’Amérique et poursuivre leurs études.  
  

La durée des études: minimum 3 ans.   

Le diplôme à obtenir: Bachelor of Advanced Programme: Global Studies and 

Maritime Affairs (GMA); International Business and Logistics (IBL).  

Les frais de scolarité: 3000 USD pour la première année (une année universitaire 

est équivalent à 10 mois).    
 

Candidature:  

 Date limite des inscriptions pour la session du printemps: 30 décembre.  

 Date limite des inscriptions pour la session d’automne: 30 août.  

 Par email: ise@vimaru.edu.vn 

 Envoi direct à: 105B Room, A5 Building, Vietnam Maritime University.  
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